
ZAPISNIK 

 

Sa sjednice 10/17 Izvršnog odbora održane 22. studenog 2017. god. u prostorijama OPG Pirak – 

“Zmajevo gnijezdo”, Sveti Vid, Čazma. Sjednica je započela u 17.00 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gosp. 

Josip Madirazza, gosp. Mladen Brezić, g-đa. Dinka Kovačević, gosp. Branko Kovačić i gosp. Boško 

Milivojević. 

Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice; 
2. Organizacija trening kampa za jahače i trenere daljinskog jahanja; 
3. Edukacija po disciplinama u 2018. godini; 
4. Težišna reprezentativna natjecanja po disciplinama; 
5. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

AD 1 

Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

AD 2 

Predsjednik je obavijestio IO da je tečaj “Level 1” iz daljinskog jahanja uspješno završio. Voditelj 

seminara bio je izuzetno zadovoljan organizacijom i polaznicima, te je predložio mogućnost buduće 

suradnje.  

G-đa Kovačević istaknula je kako su i na Odboru daljinskog jahanja raspravljali mogućnosti 

organizacije kampa reprezentacije. Na hipodromu bi svaki mjesec ili svaka dva mjeseca, ovisno o 

natjecateljskim obavezama, bio seminar i rad uz veterinare. 

IO podržava inicijativu. 

AD 3 

Gosp. Preost navodi kako je u planu organizacija Eventing trening kampa, edukacija u dresuri, 

seminar za preponsku reprezentaciju i zaprežna edukacija. 

Također su u planu seminari Level 1 i 2 iz dresure i prepona, te Level 1 za daljinsko jahanje. 

AD 4 

Obaveza je i svakako treba ići na slijedeća natjecanja: Balkanijada u preponskom jahanju u Zagrebu, 

Balkanijada u daljinskom jahanju u Bugarskoj i Balkanijada u dresuri u Bugaskoj (Plovdiv). Uz 

Balkanijade koje su obaveza nastavit će se i sa ostalim natjecanjima kao EP, SP, kupovi i dr. 



AD 5 

G-đa. Kovačević izlaže da bi se trebalo organizirati nastup na WEG koje se ove godine održavaju u 

SADu, a natjecatelji iz područja daljinskog jahanja imaju potrebne kvalifikacije. 

Zaključak je da trenutno nismo operativno u mogućnosti, a nećemo uskoro niti biti za takvu razinu 

natjecanja kao što je WEG. 

Daljinsko jahanje ima težišni zadatak kroz slijedeće dvije godine pripremiti reprezentaciju za svjetsko 

prvenstvo u Italiji. 

Gosp. Gagro navodi kako sada treba djelovati kroz klubove kako bi se znanje koje je usvojeno na 

Level 1 seminaru daljinskog jahanja diseminiralo što više i primijenilo u okviru klupskog djelovanja. 

 

Sjednica je završila u 18.20 sati. 

 


